

ဝက်ဘ်ဆိုက်ဘာသာပြန်ခြင်းနှင့် လုံခြုံရေးမူဝါဒ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုသူများ

ဂူဂဲလ်ဘာသာပြန် ဒစ်ကြော်ငြာသူ

legislature.vermont.gov ဝက်ဘ်ဆိုက် ကို ဂူဂဲလ် ဘာသာပြန် ခြင်း ကို အသုံးပြု ၍ သင် ၏ အဆင်ပြေ မှု အတွက် ဘာသာပြန် နိုင် ပါ သည် ။ ဂူဂဲလ်ဘာသာပြန်ကျမ်း၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ဘာသာပြန်ခြင်းသည် တိကျမှန်ကန်မှုမရှိနိုင်ပြီး ထိုဘာသာပြန်ကျမ်းကို မှီခိုအားထားခြင်းသည် လူတစ်ဦး၏ ကိုယ်ပိုင်အန္တရာယ်ဖြင့် ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ အချို့ဖိုင်များ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းများကို ဓာတ်ပုံများ၊ ဂရပ်ဖစ်နှင့် PDFs အပါအဝင် ဘာသာပြန်၍မရနိုင်ပါ။ ဤ စနစ် မှ ပြန်ဆို ထား သော မည်သည့် သတင်း အချက်အလက် ကို မဆို တိကျ မှန်ကန် မှု ။ ယုံကြည် စိတ်ချ မှု သို့မဟုတ် ပြည့်စုံ မှု တို့ နှင့် စပ်လျဉ်း ၍ မည်သည့် အရာ ကို မဆို ကိုယ်စားပြု ခြင်း ။ အာမခံ ချက် သို့မဟုတ် ထောက်ခံ မှု မ ရှိ ပါ ။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားမှ အခြားမည်သည့်ဘာသာစကားကိုမဆို ကွန်ပျူတာအခြေပြု ဘာသာပြန်ဆိုမှုတွင် ဖန်တီးထားသော မည်သည့်ကွဲလွဲမှု သို့မဟုတ် ကွဲပြားမှုမဆိုသည် ချုပ်နှောင်မှုမရှိဘဲ တရားဝင်အကျိုးသက်ရောက်မှုမရှိပါ။

ဂူဂဲလ်က legislature.vermont.gov ဒီဘာသာပြန်ကျမ်းတွေအတွက် အောက်ပါ ငြင်းဆိုချက်တွေကို ထောက်ပံ့ပေးဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။

"ဒီကိရိယာမှာ ဂူဂဲလ်က စွမ်းဆောင်နိုင်တဲ့ ဘာသာပြန်ကျမ်းတွေ ပါဝင်နိုင်ပါတယ်။ ဂူဂဲလ်က ဘာသာပြန်ကျမ်းတွေနဲ့ဆက်နွှယ်တဲ့ အာမခံချက်အားလုံးကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုတယ်။ တိကျမှန်ကန်မှု၊ ယုံကြည်စိတ်ချမှုနဲ့ ကုန်ပစ္စည်းတွေရဲ့ သက်ရောက်မှုအာမခံချက်တွေ၊ တစ်စုံတစ်ရာအတွက် ကျန်းမာမှုနဲ့ ချိုးဖောက်မှုမရှိတဲ့ အာမခံချက်တွေအပါအဝင် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုထားတဲ့ အာမခံချက်အားလုံးကို ဂူဂဲလ်က ငြင်းဆိုတယ်။"

အခြားဘာသာပြန်ရွေးချယ်စရာများ

ကွန်ပျူတာအခြေပြု ဘာသာပြန်စနစ်များကို အသုံးပြုနိုင်သည်။ ဗမာနှင့် အထွေထွေညီလာခံကလည်း တိုက်ရိုက်ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုတွေကိုလည်း ကမ်းလှမ်းထားပါတယ်။ နောက်ထပ် အကူအညီ အတွက် ဗမာနှင့် အထွေထွေ ညီလာခံ ကို ကျေးဇူးပြု ၍ ဆက်သွယ် ပါ ။

အီးမေးလ်- MFerrant@leg.state.vt.us; သို့မဟုတ် [ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို တောင်းဆိုပါ](#)

လုံခြုံရေး မူဝါဒကြေညာသူ

အခြား ဝက်ဘ်ဆိုက် တစ်ခု သို့ ချိတ်ဆက် သောအခါ [ဗမာနှင့် အထွေထွေ ညီလာခံ လုံခြုံရေး၊ လုံခြုံရေး၊ နှင့် ဥပဒေ ဆိုင်ရာ သတိပေးချက် များ](#) သည် သက်ဆိုင်မှု မရှိ တော့ဘဲ သင်သည် ထို ဝက်ဘ်ဆိုက် အသစ် ၏ ပုဂ္ဂလိက မူဝါဒ ကို လက်အောက်ခံ နေရသည်။ ။